
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 7 / 2024 01. 07. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Kürfurstová Božena, Kochová
Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk, Přerovská
Jarmila

Omluveni: Vejrosta Dan

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Zeleň v Pavlovičkách
2. Dopravní značení v Čadově ulici
3. Noční hluk v areálu firmy JIP
4. Parkování u NP Bělidla
5. Estetizace 2024
6. Stojany na kola
7. STO ve Veverkově ulici
8. Nový chodník v Gorkého ulici
9. Chodník v ulici U Podjezdu

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Dopravní značení v Čadově ulici - Před uzavřením
Povolení nočních směn ve firmě JIP - Předáno
Parkování u NP Bělidla - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Trávníky v Luční ulici - V realizaci
Zápis č. 2/2024 ze dne 05. 02. 2024: Úprava zeleně - V realizaci
Zápis č. 4/2024 ze dne 08. 04. 2024: Odstavené vozidlo ve Sladovní ulici - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Cyklostezka - Vyřešené
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici - Předáno

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Členové KMČ požadují ořezy živých plotů v ulicích Pavlovická, Chválkovická, Lindnerova, hřiště v ulici
Kampelíkově - keře jsou přerostlé, na mnoha místech znemožňují chůzi po chodníku. Dále je třeba odklidit
popadané větve po nedávné bouře - zejména vyvrácenou břízu v Kampelíkově ulici, kterou již hasiči pořezali.
Jde třeba též vymýtit náletové vrby v ulici Na Zákopě.
2. Odbor dopravy informoval, že zajistí vodorovné dopravní značení u zúženého výjezdu z ulice Čadovy do ulice
Chválkovické. Členové KMČ zdůraznili, že značení musí být podél celého zúžení, aby parkující auta
neznesnadňovala výjezd z a nájezd do Chválkovické ulice.



3. Ve věci nočního hluku v areálu firmy JIP v ulici Na Zákopě zatím nejsou žádné nové zprávy. Dle informací z
MmOl firmu navštívil primátor, ale výsledky jednání zatím KMČ nemá k dispozici. Členové KMČ rozhodně trvají
na tom, aby se město zasadilo o vyřešení pro občany nepříjemné situace.
4. Předsedkyně KMČ jednala s radním Ing. arch. Tomášem Pejpkem ohledně možností parkování u NP Bělidla.
Bylo upřesněno, že pozemky za NP Bělidla nepatří AŽD, nýbrž Českým drahám. Ing. Pejpek přislíbil jednání s
ČD, jehož se členové KMČ zúčastní a pokusí se společně najít pro občany uspokojivé řešení.
5. Z prostředků estetizace by měla být letos zaplacena výzdoba domku pro řidiče tramvají na konečné v ulici
Edisonově. Celou věc v rámci Street Art Festivalu zařizuje Radim Schubert, vedoucí oddělení koncepce kultury.
Na začátku srpna proběhne jednání, na kterém bude ujasněno, kolik by celá akce stála, jakým způsobem by
bylo možné ji realizovat, zda domek ozdobí nějaký renomovaný výtvarník, nebo budou osloveny děti ze ZŠ v
Gorkého ulici. Akce by měla proběhnout v říjnu 2024, ještě předtím je třeba, aby vedení Dopravního podniku
schválilo návrhy výzdoby.
6. Místa navržená KMČ odboru strategie a řízení pro zbudování stání pro jízdní kola, byla vyhodnocena jako
vhodná. Pouze u NP Bělidla stojany na kola nebudou, protože nejde o pozemky města Olomouce. V rámci této
akce bude vyřešeno na podnět občanů také stání koloběžek na chodníku před domkem pro řidiče tramvají v ulici
Edisonově.
7. Chodník a stanoviště tříděného odpadu na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické je ve stadiu projektu, akce se
bude realizovat zřejmě v roce 2025. 
8. Dle sdělení Ing. Tomáše Růžičky z odboru investic je již hotový projekt na nový chodník v Gorkého ulici,
město má vydané stavební povolení. Kvůli dotaci bylo potřeba projekt mírně upravit, nyní se čeká na informace
z ŘSD, aby mohly být s výstavbou chodníku koordinovány  práce na opravě Chválkovické ulice.
9. V areálu firmy TS Bohemia nyní probíhají stavební práce. Kvůli nim je uzavřen chodník a cyklostezka v ulici U
Podjezdu, Členové KMČ požadují informaci, jak dlouho tato situace potrvá - omezení provozu na
chodníku/cyklostezce dost komplikuje občanům život.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Zeleň v Pavlovičkách

Členové KMČ požadují ořezy živých plotů v ulicích Pavlovická, Chválkovická, Lindnerova, hřiště v ulici
Kampelíkově - keře jsou přerostlé, na mnoha místech znemožňují chůzi po chodníku. Dále je třeba odklidit
popadané větve po nedávné bouře - zejména vyvrácenou břízu v Kampelíkově ulici, kterou již hasiči pořezali.
Jde třeba též vymýtit náletové vrby v ulici Na Zákopě.

2 Chodník v ulici U Podjezdu

V areálu firmy TS Bohemia nyní probíhají stavební práce. Kvůli nim je uzavřen chodník a cyklostezka v ulici U
Podjezdu, Členové KMČ požadují informaci, jak dlouho tato situace potrvá - omezení provozu na
chodníku/cyklostezce dost komplikuje občanům život.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2024

Datum schválení zápisu: 07. 07. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Kochová Veronika, Ing.


